



敬啟者：

中一級第二學期統測

本校將於 3 月 27 日 ( 星期一 ) 至 3 月 29 日 ( 星期三 ) 舉行第二學期統一測驗。現隨函附上測驗時間表。敬希台端督促 貴子弟留意各科測驗日期，勤加溫習，以爭取理想成績。測驗期間同學須按平日於早上八時正前回校。

同學如因病不能出席統測，必須於當日早上八時前由家長致電回校請假，並於翌日呈交請假信及註冊醫生證明書予班主任。請事假的同學，需於事前呈交請假信申請，不論事假或病假，校方均不會安排補測。

同學如缺席測驗，分數將根據以下原則計算：

請假類別	測驗成績
病假〈附有醫生證明書〉 事假〈獲校長批准〉	按學生持續評估及其他測考成績推斷
病假〈無醫生證明書〉 事假〈未獲校長批准〉	零分

若測驗成績未能達至合格標準，校方將安排溫習班 ( 5 月 18 日 至 6 月 7 日 )，期間老師會協助學生溫習並解答學科上的疑難。再者，學年成績仍未能達至合格標準，學生須於暑假期間出席為期一星期的溫習班。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

2023 年 3 月 3 日

## 中一級測驗時間表

日期	科目及時間		
27/3 (一)	英文 8:15 – 9:15	中史 9:45 – 10:30	生活與社會 11:00 – 11:45
28/3 (二)	中文 8:15 – 9:15	科學 9:45 – 10:30	
29/3 (三)	數學 8:15 – 9:15	地理 9:45 – 10:30	

班別	1A	1B	1C	1D
課室	101	102	103	104



Ref: 22/23-052e-S1

3 March 2023

Dear Parent(s) / Guardian(s),

### S.1 Second Term Test

The Second Term Test will be held from 27 March (Monday) to 29 March (Wednesday). The test timetable is attached for your reference. Please pay attention to the individual test dates and encourage your son/daughter to revise accordingly. During the test period, students should return to school at 8 a.m. as usual.

In case of illness, parents should call the General Office by 8 a.m. that morning and submit a parent's letter AND a medical certificate to the Class Teacher on the following day. Application for casual leaves must be submitted earlier in advance. No supplementary tests will be arranged for all absentees.

Test scores of the absentees will be calculated as follows:

Types of absence	Test Scores
Sick (with medical certificate) Casual (with Principal's permission)	Based on the performance of the students' continuous schoolwork and all other assessments
Sick (without medical certificate) Casual (without Principal's permission)	NO marks will be given

If the test results being less than 50%, your son/daughter has to attend the after-school study class (18 May to 7 June). Teachers will provide academic support to students in the class. Furthermore, if the year results being less than 50%, your son/daughter needs to attend the one-week study class during summer vacation.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

## S.1 Second Term Test Timetable

Date	Subject & Time		
27/3 ( Mon )	ENG 8:15 – 9:15	CHIS 9:45 – 10:30	L&S 11:00 – 11:45
28/3 ( Tue )	CHI 8:15 – 9:15	IS 9:45 – 10:30	
29/3 ( Wed )	MATH 8:15 – 9:15	GEO 9:45 – 10:30	

Class	1A	1B	1C	1D
Classroom	101	102	103	104